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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/24-02/2  

URBROJ: 238-27-04-01/02-24-42 

Samobor, 28. 3. 2024. 

 

ZAPISNIK 

29. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 28. ožujska 2024. 

godine u prostoriji Centra za mlade BUNKER 
 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, kolegice i kolege, 

predstavnici sredstva priopćavanja, koja nas uredno i redovno prate, sve vas skupa 

pozdravljam. 

Danas održavamo 29. sjednicu Gradskog vijeća, koju sam sazvao danas za 17.00 sati. 

 

Prije nego krenemo dalje moram reći da je danas s nama gđa Zrinka Breglec, nova 

pročelnica Upravnog odjel za društvene djelatnosti, pa ju molim da se ukratko predstavi. 

 

ZRINKA BREGLEC – Nova sam pročelnica Upravnog odjela za društvene 

djelatnosti, magistra sam hrvatskog jezika i književnosti i etnologije i kulturne antropologije. 

Do sada sam radila nešto na fakultetu, imam iskustva rada u državnoj upravi, civilnom društvu 

i privatnom sektoru, a vezano za regionalni razvoj i dobivanje sredstava iz EU fondova. Nadam 

se da ćemo dobro, zapravo vjerujem da ćemo jako dobro surađivati. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Kao što je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim gosp. 

Igora Čaića da prozove vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ– Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, Sanja 

Horvat Iveković, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Darko Lisec, Željko Mataušić, 

Marko Matijaščić, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Zvjezdana Sečen, Željko Stanec, Miran 

Šoić, te naknado stigla Mihaela Slamar 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss, Matija Hržić, Đurđica Jančikić 

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 17 vijećnika, a 4 izočna na 

sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 29. sjednicu Gradskog 

vijeće Grada Samobora. 

 

DUŽNOSNICI: 

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 
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OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Davor Bošković, Martina Kovačić, Jelena Sirovica, Aleksandar Mixich, 

Zrinka Breglec - pročelnici Grada Samobora 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, voditeljica Jedinice za unutarnju reviziju 

- Mirna Sokolić Grlević, viša stručna suradnica za odnose s javnošću, medije i protokol u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- Zvjezdana Vlahović, referentica za administrativne poslove u Upravnom odjelu za opće, 

pravne i tehničke poslove 

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, 

sukladno članku 125. stavku 4. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem da se isti dopuni i da 

točka 38. glasi – Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Republike Hrvatske, a 

dosadašnja točka 38. postaje točka 39. 

 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema, pitam tko je za ovakav prijedlog dnevnog reda s ovom dopunom (0. - 39.) 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) usvojilo sljedeći 

 

DNEVNI RED 

 

0. Verifikacija Zapisnika 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 8. veljače 

2024. godine  

1. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 

2025. i 2026. godinu 

2. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2024. godinu 

3. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2024. godinu 

4. Prijedlog izmjena i dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede 

i turizma Grada Samobora za 2024. godinu 

5. Prijedlog izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2024. godinu 

6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu 

Samoboru za 2024. godinu 

7. Prijedlog izmjena Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu 

8. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. 

godinu 

9. Prijedlog izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. 

godinu 

10. Prijedlog izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na području Grada Samobora u 2024. godini 

11. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora u 2024. godini 
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12. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Samobora u 2024. godini 

13. Prijedlog odluke o usvajanju Akcijskog plana za energetski i klimatski održiv razvoj 

(SECAP) Grada Samobora 

14. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski 

Telekom d.d. u svrhu izgradnje elektroničke komunikacijske mreže s ciljem spajanja na 

optičku mrežu 

15. Prijedlog odluke o ukidanju statusa javnog dobra put na dijelu kč.br. 3042/3, k.o. Slani 

Dol  

16. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga 

17. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti za provedbu projekta unutar intervencije 73.13. 

Potpora javnoj infrastrukturi u ruralnim područjima iz Strateškog plana Zajedničke 

poljoprivredne politike Republike Hrvatske 2023. - 2027. 

18. Program rada Savjeta mladih Grada Samobora  

19. Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje 1. 7. 2023. do 31. 12. 2023. godine  

20. Izvješće o realizaciji Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu 

21. Izvješće o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva poljoprivrede i turizma 

Grada Samobora za 2023 godinu 

22. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2023. godinu 

23. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu 

24. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu 

25. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2023. godinu 

26. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 

2023. godinu 

27. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2023. godinu 

28. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora u 

2023. godini 

29. Izvješće o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja 

osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno 

njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. godine 

30. Izvješće o radu davatelja javne usluge za 2023. godinu 

31. Izvješće o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa za 2023. godinu 

32. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe proračuna Grada Samobora za listopad, 

studeni i prosinac 2023. godine 

33. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Bogumila Tonija 

34. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Samobor 

35. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Milana Langa 

36. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Mihaela Šiloboda 

37. Prijedlog zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Rude 

38. Prijedlog odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Republike Hrvatske 

39. Ostale informacije. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem na verifikaciju Zapisnik 28. sjednice Gradskog vijeća koju smo 

održali 8. 2. 2024. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 
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Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnik 28. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 8. veljače 2024. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

"za") donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 8. veljače 

2024. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na naš Aktualni sat u kojem vijećnici mogu postavljati 

pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku Gradskog vijeća, gradonačelniku, 

zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih tijela Grada Samobora iz samoupravnog 

djelokruga Grada prema članku 129. Poslovnika Gradskog vijeća. 

 

 MARIJA LINDIĆ – Evo, moram vam na samom početku reći, tužna sam što vam to 

moram reći, tražila sam ispisnicu iz HSS-a u kojem sam skoro dvadeset godina. Bila sam 

predsjednica Hrvatskog srca na županijskoj razini i na gradskoj razini. Eto, ne slažem se s 

vođenjem stranke gosp. Kreše Beljaka i gđe Martine Glasnović. Molim vas da uvažite moje 

izlaganje, a ostat ću nezavisna vijećnica Grada Samobora, i podržavat ću sve ono što će biti za 

dobrobit našeg voljenog Grada Samobora. Hvala lijepa. 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Rekla sam da danas mogu i zadnja diskutirati ali gosp. 

Šoić se ne da smesti, pa eto. Imam dvije stvari, mislila sam da ću imati tri, ali s obzirom da 

smo danas dobili novu pročelnicu za društvene djelatnosti pitanje udruga ću ostaviti za drugi 

puta, kada ona malo dođe u formu, pa da možemo onda o tome malo diskutirati na sljedećoj 

sjednici. 

Naime, tražila sam kao vijećnik podatke o udrugama koje su registrirane u Samoboru i 

koje su prošle godine dobile neku financijsku pomoć, pa sam dobila jedan popis od sto trideset 

šest odobrenih novaca za udruge, neke se ponavljaju pa to nije toliki broj, ali ukupno imamo 

četiristo četrdeset tri udruge registrirane u Gradu. Znači, manje od jedne trećine je dobilo neke 

iznose, pa se neki tu bune, ali tu ćemo temu onda ostaviti za drugo vijeće kad gđa pročelnica 

malo to pogleda. 

 Prva stvar koju bih htjela danas naglasiti, a dobila sam upit iz Južnog naselja, radi se o 

otpadomjerima i onim otpadnim kantama koje oni tamo imaju. Već smo govorili o tome koliko 

se puta nešto naplaćuje kad se otvaraju te kante, koliko puta se provuku te kartice, međutim, 

tamo se stanovnici bune upravo na suprotnu stvar, a to je kažnjavanje za neotvaranje 

spremnika. Znači, ljudi koji odu na mjesec, dva ili tri na more ili bilo gdje, ne otvaraju 

otpadomjere i navodno dobivaju kaznu zato što niti jedanput nisu ubacili smeće. Pretpostavljam 

da je ta kazna povezana i s time što su se maknule neke kante za smeće po ulicama jer su ljudi 

bacali komunalni otpad u koševe za smeće predviđene za prolaznike, ne znam koliko je to 

dobro da su se takvi koševi maknu, jer sada se nema kuda niti baciti kada vodite psa u šetnju 

pa učini nešto što morate negdje odložiti. Djeca koja idu iz škole, a dolje je ogromna škola 

Bogumil Toni, nemaju kuda baciti niti papir od sendviča. Znači, nije dobra ideja da se ti koševi 

maknu ali to ćemo ostaviti za direktora Komunalca da razmišlja zašto. Ono na što stanovnici 
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prigovaraju što se tiče tog kažnjavanja ne bacanja otpada, smatraju da se tim brojenjem tko ne 

otvara te spremnike da se ubiti broji da čovjek nije u svom stanu unutar mjesec, dva ili tri. 

Znači, prati se kretanje stanovništva što oni smatraju da je suprotno GDPR, mislim da bi se i o 

tome trebalo voditi računa, a isto tako i prijavljivanje u Komunalac da negdje odlazite na duže 

vrijeme isto je pitanje da li je u skladu s tim GDPR ili nije. Znače, praćenje kretanja stanovnika 

da li jesu ili nisu u svom stanu, mislim da bi, o toj varijanti trebalo malo porazmisliti da li je to 

zakonski ili nije. Znači, tu nemam pitanje već bi to trebalo vidjeti s Komunalcem što i kako to 

riješiti. 

 Druga diskusija koja će biti više prijedlog nego li pitanje. Tražila sam od odjela za 

izdavanje građevinskih dozvola kod gosp. Boškovića, da mi dostave građevinsku dozvolu za 

onu zgradu pokraj Doma zdravlja. Tamo su izdane dvije građevinske dozvole i ta zgrada se 

gradi kao dvojni objekt. Možda je to sve što se tamo izdalo u skladu s važećim zakonima, ne 

ulazim u to nisam građevinac, nisam pravnik pa o tome ne mogu suditi. Neke stvari su znakoviti 

o kojima bi trebali razmisliti. To je bila parcela od 780 metara kvadratnih na kojoj se nalazila 

jedna mala kućica obiteljska, ako se sjećate. Dvije tisuće dvadeset druge je ta nekretnina 

prodana, dvije tisuće dvadeset druge je predan u Upravni odjel za provođenje dokumenata 

prostornog uređenja i gradnju Elaborat o cijepanju parcele na dvije, jedna parcela je imala 403 

metra kvadratna, a druga 380 metara kvadratna. Znači, niti jedna nije imala 400 metara 

kvadratnih koje bi po našem GUP-u trebala imati za samostojeću stambenu zgradu, odnosno 

kuću od tri stambene jedinice. Onda su se dosjetili da naprave dvojni objekt pa je onda sada to 

po propisima. Ta zgrada, to sada više nije obiteljska kuća kakva je namjena tamo u tom 

području bi se mogle graditi SOB, to vi znate bolje nego ja, stambena zgrada, obiteljsko 

stanovanje. Po logici stvari je tumačenje da se mogu graditi šest stanova na parceli od 700 

metara kvadratnih, to je čisto izigravanje GUP-a. Netko je odobrio taj elaborat za cijepanje, ne 

znam kakva je procedura, vjerojatno netko iz odjela za urbanizam, da bi se uopće mogla 

razdvojiti parcela, netko je morao taj elaborat odobriti. Znači, unaprijed se znalo da se ide na 

dvije parcele i da jedna parcela nema dovoljno kvadrata za samostalnu kuću, a u GUP-u piše 

da se onda može graditi takva spojena kuća, pa je onda potrebna kvadratura od tristo kvadrata. 

U istoj toj građevinskoj dozvoli piše da ako se zgradi zgrada u tri etaže, gornja etaža mora biti 

ili kosa ili poluugrađena, ne znam kako se to točno zove, uglavnom sedamdeset posto površine 

etaže ispod. Ne znam da li je to tako u naravi sagrađeno. Na toj parceli je po građevinskoj 

dozvoli dozvoljeno trideset posto izgrađenosti, a četrdeset posto je obavezna zelena površina, 

a tih obaveznih četrdeset posto zelene površine to ćemo vidjeti kada bude sve gotovo da li će 

to postojati ili ne. S obzirom da su to dvije zgrade po tri stambene jedinice, to je šest stambenih 

jedinica kojima je dozvoljeno po dva parkirališna mjesta po stanu. To je znači šest parkirališnih 

mjesta. Ulaz u parcelu može biti s gradske površine udaljene pet metara od međe. Znači, imate 

gradsku površinu, cestu, s tri strane i s tri strane mora biti odmaknuta po pet metara. Predočite 

si tu usku parcelu pa zamislite što stvarno na terenu imamo, mi nemamo odjel bespravne 

izgradnje da bismo mogli sada reagirati. Mislim da bi bilo krajnje vrijeme da Grad s 

komunalnim redarstvom oformi jednu takvu inspekciju koja će u toku gradnje intervenirati da 

li se uopće gradi po građevinskoj dozvoli i da li je to sve u skladu s važećim dokumentima. 

Napominjem da ovo Gradsko vijeće i ona sva gradska vijeća prije nas su odgovorna za 

donošenja Prostornog plana, GUP-a, UPU-a i svih ostalih dokumenata. Znači, kada se netko 

igra s građevinskih dozvolama na takav način to je praktički izrugivanje svega onoga što smo 

mi zamislili kada smo donosili takve dokumente. Navodno je u izradi izmjena Prostornog 

plana, vidjet ćemo na koji način ćemo formirati grad u budućnosti, ali grad u ovom sadašnjem 

momentu iziskuje da se napravi analiza GUP-a sadašnjega što prije i da se ovakav način 

izigravanja GUP-a onemogući i da se pooštre uvjeti građenja u strogom centru grada. Nisu 

upitni samo uvjeti u građenju u strogom centru, ne znam vi koji stanujete dolje u Bregani, 

nekidan sam tamo prolazila po onoj staroj cesti, mislim da je to Podvrh, gdje se sagradila hala 
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od tisuću kvadrata usred stambenog naselja. Pretpostavljam da je ta građevinska dozvola izdana 

isto po nekakvim zakonskim normama. Da li mi želimo takav razvoj grada, da li mi stvarno 

želimo da nam Samobor sliči na nekakvo mjesto koje je nastalo onako kao Gradana donese ili 

želimo da je to lijepo urbanizirano naselje? Meni je jasno da se želi izaći u susret investitorima 

ali mi moramo štititi ono što žele građani, svi oni koji su se rodili u ovom Gradu i svi oni koji 

su se doselili u ovaj grad, doselili su se zato što žele ugodan život u malom mirnom mjestu, da 

imaju zelenilo, da imaju parkove, da imaju sadržaj za svoju djecu i za sebe. Mi smo to po malo 

počeli gubiti. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Molim da se držimo pitanja i Poslovnika Gradskog vijeća. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ – Nemam pitanje, ovo je prijedlog, prijedlog o tome da 

revidiramo GUP, PP i sve što prije, jer mi sada za to nemamo više vremena, računajte imate 

još godinu dana mandata, a što će biti dalje ne znam. Ovakvo sada stanje koje smo naslijedili, 

tri godine smo ga sada vodili i za godinu dana ćemo ga napustiti. Nije odgovorna samo 

gradonačelnica, mi svi smo dizali ruke za sve to što se mijenjalo u GUP-u, u PP-u i svemu 

ostalome. Zamislite svaki puta kada dižete ruku za neki dokument što to stvarno znači. Hvala. 

 

PETRA ŠKROBOT – Krenut ću redom, eto prvo vezano za Komunalac, koliko ja 

imam informaciju predstavnici gradske četvrti su bili na sastanku u Komunalcu, razgovarali s 

direktorom, iznijeli problematiku i ono što bi mijenjali, što je zatečeno trenutno stanje. Ono što 

smo rekli od implementacije novog sustava gospodarenja otpadom rekli smo niti jedan sustav 

nije savršen i da ćemo kroz vrijeme vidjeti potrebe i što će trebati izmijeniti, unaprijediti i u 

kojem smjeru ići, naravno u komunikaciji s građanima i na taj način, gospodin Daničić je ovdje 

i može potvrditi ovo što govorim i naravno direktor je spreman tu saslušati i uvažiti naravno 

na dobrobit naših građana, sve što će biti moguće, naravno u okviru zakona. Što se tiče 

prostornog plana , GUP-a, situaciji izgradnje, ja se slažem s vama da trebamo čuvati i štitit naš 

grad. Vi ste dugo vremena angažirani i vijećnica ste i znate koja je procedura donošenja GUP-

a i prostornog plana i izmjena, koliko to traje. Da, mi smo tu sada tri godine i procedure su 

pokrenute, po pitanju izmjene upravo kako bi se zaštitio grad. Mi smo čak gledali varijantu 

može li se staviti van snage postojeći Prostorni plan, GUP, upravo kako bi se izbjegle ovakve 

stambene gradnje u užem centru grada ali ono što se dogodilo, mi ne možemo samo dio 

dokumenata staviti van snage, to bi značilo da stavimo van snage da sebi vežemo ruke i da ne 

možemo raditi niti objekte od društvene namjene, društvene koristi koji su definirane također 

Prostornim planom na području grada. Procedure su pokrenute, one idu brzinom kojom idu, na 

žalost ja bi voljela da može biti i brže. Što se tiče ovog ostalog dijela što navodite po pitanju 

izdavanja građevinskih dozvola i ostalih stvari, evo ovdje je resorni pročelnik, molila bih da se 

i on nadoveže i prokomentira sve te detalje. 

 

DAVOR BOŠKOVIĆ - Lijep pozdrav svima, ovako hvala na pitanju, da li je izdana 

građevinska dozvola i sva ostala procedura po zakonima i propisima i pravilnicima. Vjerujte 

mi je, ne trebate sumnjati u to gospođo Franceković. Ja vam nisam bivši pročelnik pa ne gradim 

bespravne stvari i ne potpisujem bespravne nekakve akte, ako vi to mislite. A morate prvo samo 

jednu stvar zapamtiti, kad već me pitate, prozivate, pod navodnicima „prozivate“, trebate 

krenuti od vlastitog objekta koji posjedujete i razmislit si da li i vaš prvo objekt legalan, a onda 

nastavit dalje. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Samo polako, nismo na osobnoj razini kolega Bošković. 
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DAVOR BOŠKOVIĆ - Tako je to ispalo da se mene sad tu proziva za nešto, jer vidim 

da se cijelo vrijeme asocira na to da sam ja nešto bespravno dao. Ako vi smatrate da je tu nešto 

bespravno, što smo mi kao Upravni odjel za provođenje dokumenata prostornog uređena i 

gradnju napravili, vjerujte mi, prijavite to Ministarstvu, neka dođe nadzor i neka odradi. To je 

zakonska obveza koju oni mogu napraviti.  

 

MIRA N ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Zahvaljujem se gospodinu Boškoviću, meni je žao što ste 

se našli pogođeni ovim. 

 

MIRAN ŠOIĆ: Ja bih molio da se ne razgovaramo na osobnoj razini. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Ja se uopće ne razgovaram na osobnoj razini, vidim da je 

gospodin Bošković pogođen, ali mislim on je pročelnik tog odjela. Znači, ja vas nisam 

spomenula niti jednim slovom niti vašim prezimenom. Niti bilo kakvim vašim privatnim 

poslovima. Ja sam vam rekla da je po svemu, ove građevinske dozvole su izdane po zakonu, 

jer niti ne sumnjam da nisu. Ja ne sumnjam u vaš rad. Ja samo govorim da kada se neke takve 

dozvole izdaju, kada se dozvole takva cijepanja, da se razmisli što će to u naravi biti i da li je 

to dobro za grad.  

 

DAVOR BOŠKOVIĆ - Mislim čisto da znate, dajte mi vi recite koji modalitet ja mogu 

prema nekom dati da ja zaustavim takvu gradnju? Ako je nešto dopušteno Prostornim planom 

ili GUP-om Grada Samobora, recite mi na koji način da ja zaustavim takvu gradnju? Evo, sami 

ste si dali dobar odgovor. Ja kao pročelnik zadnjih četiri godine, ja molim da se u Gradu 

Samoboru promijeni dokumentacija, da nama višestambene zgrade u gradu Samoboru ne 

trebaju. Infrastruktura naša to ne može podnijeti. To smo svjesni i sami. Vrtići, škole, sve. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Gospodine Bošković, vi ste zaposlenik Grada Samobora. 

Mi smo ovdje zakonodavno tijelo. Znači ako imate problem koji vas muči i kad vidite da netko 

iskorištava propise Grada, imate gradonačelnicu kojoj se obratite i velite, gledajte tu se hoće 

napraviti to i to idemo to spriječiti. Gradonačelnica ima Gradsko vijeće koje može donijeti 

odluku da se na tom području ne može sagraditi takva i takva zgrada. Znači postoji put. Mi ne 

možemo znati, tko je zatražio neku građevinsku dozvolu, vi ste prvi  na udaru. Znači vi ste 

osoba koja može filtrirati ono što se stvarno događa.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Evo, ja mislim da je gradonačelnica dala odgovor u ovom smislu u 

kojem ste i vi ovo postavili, mislim da je odgovor da se radi na tome, da pokušavamo iznaći 

sva zakonska rješenja da se to spriječi. Drugo ne možemo ovog trenutak reći, ali vodit ćemo 

računa da se to što prije i što brže realizira.  

Gospođa Lindić se javlja. 

 

MARIJA LINDIĆ - Imam jedno pitanje za našu gradonačelnicu i jednu pohvalu za 

Komunalac. Ova dva mjeseca, mogla bi reći i tri mjeseca, hodam po skupštinama penzionera i 

svim raznim skupštinama i svuda samo jauču za novac. Svi kukaju kako će, kako ćete 

institucionalno, kao će oni to riješiti, čak su eto sada je bila i naša pročelnica, bili smo na 

zadnjoj završnoj Skupštini kada su rekli da se osjećaju kao na groblju, samo jambraju i kukaju, 

moraju zatvoriti  nešto. Eto, molim našu gradonačelnicu da odgovori na koji način će tu našu 

treću dob zaštiti i kako će im pomoći?  
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Isto tako, druga pohvala bi bila za našega Renateka iz Komunalaca, zaista mu velika 

hvala da je sve odradio onako kako smo se dogovorili. Imali smo veliki Križni put kroz naše 

mjesto, kroz mjesni odbor, da su sve pokrpali rupice, da su popravili sve što su obećali. Hvala 

mu velika. Isto se nadam da će i navoziti onaj put Vladimirove koju je obećao. 

 

PETRA ŠKROBOT- Zahvaljujem i na pitanju i na pohvalama, prenijet ćemo 

direktoru. Vezano uz udruge, tu se i gospođa Franceković isto dotakla u uvodom dijelu, evo 

nova pročelnica je stupila na dužnost i imat će vremena da se upozna s cijelom tematikom i 

problematikom. Što se tiče djelovanja udruga, kroz sam proračun dizana su sredstva ove godine 

za udruge, naravno to je uvijek treba još i situacija je takva da potrebe i zahtjevi rastu na 

dnevnoj bazi. Što se tiče Udruge umirovljenika bili su osim ovih skupština koje smo obilazili 

isto su bili i predstavnici Udruge na sastanku u Gradu sa mnom gdje su upućeni na Odjel za 

društvene djelatnosti. Privremeno im se, dakle, dalo podršku u smislu funkcioniranja dok ne 

dobiju daljnja sredstva, dakle, imali su mogućnost podizanja akontacije. Ono što je činjenica 

vezano uz institucionalnu podršku, mi isto smo obvezni zapravo provoditi izmjene zakona i 

ono što je nas zateklo te smo morali naše natječaje i funkcioniranje udruga prilagoditi tome. I 

tu je došlo do te problematike vezane za institucionalnu podršku. Nama nije cilj naravno da 

udruge prestanu s radom i prestanu funkcionirati, nego je cilj da nađemo način kao da se 

prebrodi ono što nam je zakonodavac naložio, odnosno da nastave funkcionirati bez obzira na 

te promjene zakonodavnog okvira. Znam da ponovno postoji problematika u Udruzi 

umirovljenika. Upoznali smo novu pročelnicu s tom problematikom te ćemo ponovno se 

susresti s predstavnicima i pokušati naći način da oni nastave funkcionirati. Nije to pitanje 

samo Udruge umirovljenika, oni su trenutno u toj situaciji, ima tu još udruga koje su u istoj 

poziciji i sigurno ćemo se potruditi da nađemo način da oni ne prestanu s radom i 

funkcioniranjem.  

 

Miran Šoić konstatira da je stigla vijećnica Mihaela Slamar, te da je sada na 

sjednici prisutno  18 vijećnika.  

 

DAVOR DANIČIĆ - Samo se hoću nadovezati na izlaganje kolegice Irene 

Franceković. Naša gradska četvrt bila je kod gradonačelnice kada je rekla, imali smo sastanak 

s direktorom Komunalca. Iznijeli smo svoje probleme, e sada da li će se to prihvatiti ili ne, ne 

znamo. Najviša cijena otvaranja toga dijela otpada ali sada trenutno najveći problem u gradskoj 

četvrti su male kante za odvoz smeća, pa zato sada upućujemo, imali smo sastanak s 

gospodinom Mixićem, gdje tražimo da se vrate te mala kante.  

 

PETRA ŠKROBOT - Evo, samo još da dodam. U dijelu kada je gospođa Franceković 

imala prijedlog i komentar, a nadovezuje se i na ovo što je gospodin Daničić rekao, opomene 

su izdane, nije se kažnjavalo. Ono što se, kazne su izdane samo onima koji nisu, koji su uopće 

odbili podići ključ ili karticu. Tako da je to razlika. To je jedna stvar, a duga stvar ovo što se 

tiče kanti i tog dijela to je komunicirano isto već s direktorom Komunalca pa će se napraviti i 

reagirati. 

 

DARKO LISEC - Zamoljen sam da postavim našoj gradonačelnici pitanje što se tiče 

Samoborske narodne garde, u kojem je to statusu i kada se planira da bi ta Narodna samoborska 

garda došla pod status Grada Samobora?  

Drugo pitanje, znači što je sa autobusnim linijama na području grada Samobora? Da li 

možemo dobiti kakve informacije o tome, jer ćuli smo da je bilo nekakvog popisivanje, pa nas 

zanima u kojoj je to fazi i kakve informacije možemo dobiti što se tiče autobusnih linija na 

području grada Samobora? 
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PETRA ŠKROBOT - Vezano uz Samoborsku narodnu gardu u komunikaciji sam i 

ovdje je prisutna pročelnica Horvat i gospodin Šoić, mi već u više navrata smo razgovarali i 

tražimo način i modalitet ispravnog funkcioniranja Narodne garde. Dogovorili smo se da će 

otići i u Varaždin i u Karlovac i vidjeti na koji način su to ti gradovi riješili, jer trenutno Garda 

kao udruga funkcionira, javlja se na natječaj. Oni su izrazili želju da bi željeli biti kao dio odjela 

i da uđu u sam Statut Grada Samobora. To nije baš jednostavno, dakle, tu se mora u tim 

slučajevima mijenjati Statut. Osnovani su kao udruga, tu ima s pravne strane niz stvari koje 

treba ajmo reći raspetljati, da bi uopće se vidjelo kako mogu funkcionirati. Ono što je tad 

situacija da onda Narodna garda mora biti svjesna da ne može u smislu sama određivati gdje 

ide u kojoj mjeri nego sve mora komunicirati s resornim odjelom i Gradom, gdje ih Grad uputi,  

onda se tu mijenja i malo situacija funkcioniranja. Ima tu niz stvari koje treba iskomunicirati, 

ja sam s gospodinom  Garašićem, također, razgovarala na nekim od skupština i susreta gdje 

smo bili zajedno i objasnila te stvari, naravno može još pročelnica Horvat nadopuniti vezano s 

pravne strane što to sve znači za Grad, a i iz financijske strane i na koji način to je najbolje 

organizirati i da funkcionira. Ja znam da je to već  duže vrijeme, se o tome govori, ali kažem 

moramo naći ispravan način jer neki gradovi koji imaju Garde oni ih nisu osnovali kao udrugu 

prvo pa onda, nego su oni jednostavno od početka bili dio Grada i dio protokola Grada. Tako 

da je tu razlika u odnosu na našu situaciju. Ako me netko još želi nadopuniti može. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sve je rečeno, ja bi jedan konkretniji odgovor nakon ovih svih 

razgovora i izučavanja naših propisa, pa da onda izvijestimo i Gardu i ovo Vijeće na ovo pitanje 

koji je odgovor. Sada možemo pričati, ali to je sukus do sada što smo učinili. 

Ima li još pitanja? 

 

PETRA ŠKROBOT - Što se tiče drugog pitanja, trenutno je u procesu natječaj za javni 

prijevoz na području grada Samobora. Plan je poslije Uskrsa u jednom periodu napraviti 

zapravo prezentaciju ili press konferenciju gdje će se prezentirati neke nove linije koje su 

uvedene i način kako bi to trebalo funkcionirati po odabiru prijevoznika. Dakle, vidjet ćemo 

kako će se zaključiti taj natječaj, rok je sredina četvrtog, ukoliko ne dođe neki komentari, žalbe 

po pitanju natječaja, a više detalja i oko linije i svega iskomunicirat ćemo nakon Uskrsa u 

javnosti. Ali bitno je da je u proceduri. 

 

MARTIN KOMES - Ja nemam nikakvo pitanje, zapravo imam jednu zahvalu, jednu 

veliku zahvalu od srca. Želim se zahvaliti HDZ-u. Želim se zahvaliti, evo, žao mi je što nema 

gospodina Hržića, sigurno bi bio jako ponosan. Naime, oni su na svojim stranicama objavili da 

za svaku investiciju u gradu Samoboru nije zaslužna gradonačelnica niti mi nego isključivo 

HDZ i gospodin Andrej Plenković. Tako da, eto, od srca im se zahvaljujem i nadam se da će 

nam priuštiti još više investicija i da će nam omogućiti još bolji život u gradu Samoboru. Eto, 

hvala im od srca. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? Ako nema zaključujem Aktualni sat. 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
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AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena i dopuna 

Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu. 

   

Molim gđu Jelenu Sirovicu, pročelnicu Upravnog odjelu za financije da u ime 

predlagatelja obrazloži navedenu točku, te da odmah da obrazloženje i za drugu točku dnevnog 

reda. 

 

JELENA SIROVICA - Daje uvodno obrazloženje po točki jedan i dva dnevnog reda, 

a koje su vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež  

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA 

 

Grada Samobora za 2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Proračuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mlade 
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- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

„za“, i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

ODLUKU 

 

o izmjenama i dopunama  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Samobora za 2024. godinu, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 

Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog 

razvoja Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

„za“, i 1 „suzdržan“) donijelo je 

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja Grada 

Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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Tekst Izmjena i dopuna Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 

2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2024. godinu 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izmjena i dopuna Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i 

turizma Grada Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 

za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalnu djelatnost 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru za 2024. godinu u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u Gradu Samoboru 

za 2024. god Izmjena inu prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedma točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE PROGRAMA 

 

javnih potreba školstvu Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst Izmjena Programa javnih potreba u školstvu odgoju i obrazovanju Grada 

Samobora za 2024. godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2024. 

godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

(Predsjednik Gradskog vijeća preskočio je 6. točku dnevnog reda, naknado je  istu 

obradio, pa je po redoslijedu stavljeno u zapisnik.) 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2024. 

godinu prilaže se ovom zapisniku i njego je dio. 

 

  

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda – Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru 

na području Grada Samobora u 2024. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog izmjena i 

dopuna Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u 

prostoru na području Grada Samobora u 2024. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 

„za“) donijelo  

 

IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

 

korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru na 

području grada Samobora u 2024. godini u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 
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AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Samobora u 2024. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Samobora u 2024. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Samobora u 2024. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada 

Samobora u 2024. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

Otvaram raspravu. 

 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada 

Samobora u 2024. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 

„za“) donijelo  
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ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva 

Grada Samobora u 2024. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

Predsjednik je predložio, a vijećnici prihvatili, da se točka 13. preskoči dok se ne 

pojavi predstavnik DVOKUT ECRO d.o.o. zbog prezentacije. 

 Nakon održane prezentacije točku dnevnog reda stavili smo u zapisnik po 

redoslijedu.  

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

usvajanju Akcijskog plana za energetski i klimatski održiv razvoj (SECAP) Grada Samobora. 

 

Izrađivač toga je firma DVOKUT ECRO d.o.o., tu je se nama gđa Marijana Bakula, 

koju smo čekali, pa ju molim da ukratko obrazloži projekt. 

 

MARIJANA BAKULA – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

usvajanju Akcijskog plana za energetski i klimatski održiv razvoj (SECAP) Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o usvajanju Akcijskog plana za energetski i klimatski održiv razvoj (SECAP) Grada Samobora, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o usvajanju Akcijskog plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom d.d. u svrhu izgradnje 

elektroničke komunikacijske mreže s ciljem spajanja na optičku mrežu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 



18 
 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom d.d. u svrhu izgradnje 

elektroničke komunikacijske mreže s ciljem spajanja na optičku mrežu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti u korist trgovačkog društva Hrvatski Telekom d.d. u svrhu 

izgradnje elektroničke komunikacijske mreže s ciljem spajanja na optičku mrežu, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa javnog dobra put na dijelu kč.br. 3042/3, k.o. Slani Dol.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa javnog dobra put na dijelu kč.br. 3042/3, k.o. Slani Dol.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa javnog dobra put na dijelu kč.br. 3042/3, k.o. Slani Dol, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statuta javnog dobra put prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem 

financijskog leasinga. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem 

financijskog leasinga, u tkestu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ – Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta unutar intervencije 73.13. Potpora javnoj 

infrastrukturi u ruralnim područjima iz Strateškog plana Zajedničke poljoprivredne politike 

Republike Hrvatske 2023. - 2027. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti za provedbu projekta unutar intervencije 73.13. Potpora javnoj 

infrastrukturi u ruralnim područjima iz Strateškog plana Zajedničke poljoprivredne politike 

Republike Hrvatske 2023. - 2027. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti za provedbu projekta unutar intervencije 73.13. Potpora javnoj 

infrastrukturi u ruralnim područjima iz Strateškog plana Zajedničke poljoprivredne politike 

Republike Hrvatske 2023. - 2027., u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Zaključka o davanju suglasnosti za provedbu projekta unutar intervencije 73.13. 

prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Program rada Savjeta 

mladih Grada Samobora.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Program rada Savjeta 

mladih Grada Samobora.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu.  

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Programa rada Savjeta mladih prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je dio. 

 

 

AD19.) 

Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu gradonačelnice za 

razdoblje 1. 7. 2023. do 31. 12. 2023. godine.  

 

Pitam gđu Petru Škrobot, gradonačelnicu Grada Samobora da li želi nešto dodati. 

 

PETRA ŠKROBOT – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MARTIN KOMES – Da nešto ne zaboravim slučajno reći, previše udaraca u glavu, 

šalim se. Nadam se da ste svi shvatili ironiju u mom govoru na Aktualnom satu, HDZ Grada 

Samobora i njihov sinčić koji se naziva predsjednikom organizacije nikako da dođu pameti. 
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Oni nas niti ne trebaju pohvaljivati, mi ne trebamo njihove pohvale, mi znamo što smo 

napravili. U gradonačelničinom izlaganju je vidljivo koliko se u gradu radi, nikad nije bilo više 

radova odjednom. Ovim putem bih htio čestitati gradonačelnici i svim zaposlenicima u Gradu 

na svom zalaganju i trudu, vidi se da dajete maksimum od sebe. Nada se da ćete dobiti ispriku 

od HDZ Samobor što su sve zasluge pripisali sebi, a, eto, vas nisu nigdje spomenuli. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

Ako više nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu 

gradonačelnice za razdoblje 1. 7. 2023. do 31. 12. 2023. godine.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (15 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnice za razdoblje 1. 7. 2023. do 31. 12. 2023. godine, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o radu gradonačelnice prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda – Izvješće o realizaciji 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom 

i usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio.  

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od desetak minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice. 
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 MIRAN ŠOIĆ – Molim gosp. Igora da prozove vijećnike da se vidi je li imamo 

kvorum. 

  

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, Sanja 

Horvat Iveković, Martin Komes, Tatijana Lenart, Marija Lindić, Željko Mataušić, Marko 

Matijaščić, Hrvoje Pemper, Marko Požgaj, Zvjezdana Sečen, Željko Stanec, Miran Šoić 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Darko Lisec, Mihaela Slamar 

 

IGOR ČAIĆ – Konstatiram da je trenutno na sjednici nazočno 16 vijećnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Znači, imamo kvorum pa možemo sve pravovaljano odluke donositi. 

 

(Nakon pauze predsjednik se vraća natrag na točku 13. dnevnog reda, a koju smo 

unijeli po redoslijedu u zapisnik. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća prepušta vođenje sjednice zamjenici predsjednika 

Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 

AD21.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda – Izvješće o 

realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva poljoprivrede i turizma Grada 

Samobora za 2023 godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo  

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 

2023 godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  
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ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva 

poljoprivrede i turizma Grada Samobora za 2023 godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD22.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda – Izvješće 

o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora 

za 2023. godinu. 

 

S obzirom da su vijećnici u materijalima dobili obrazloženje po točkama dnevnog reda, 

pa nećemo imati uvodno obrazloženje, a ako će biti pitanja pročelnica gđa Zrinka Breglec 

može dati odgovor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2023. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 
 

 

AD23.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda – Izvješće 

o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD24.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda – Izvješće 

o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 
 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2023. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD25.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
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- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 
 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2023. 

godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio 

 

 

AD26.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 
 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio 

 

 

AD27.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Izvješće 

o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. 

godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu 

Grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio 

 

 

AD28.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Izvješće 

o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora u 2023. godini. 

 

Molim gđu Martinu Kovačić, pročelnicu Upravnog odjelu za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije, da u ime predlagatelja obrazloži navedenu točku. 

 

MARTINA KOVAČIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

ZVJEZDANA SEČEN - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora u 2023. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada 

Samobora u 2023. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD29.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Izvješće 

o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti 

pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno njihovih izmjena i 

dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. godine. 

Molim gđu Martinu Kovačić, pročelnicu Upravnog odjelu za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije, da u ime predlagatelja obrazloži navedenu točku. 

Pitam, treba li obrazlagati? Ne, u redu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o zaključcima 

stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka 

za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. 

siječnja do 31. prosinca 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu 

utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, 

odnosno njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. godine, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih 

inicijativa prilaže se ovom zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD30.) 

ZVJEZDANA SEČEN - Prelazimo na tridesetu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

davatelja javne usluge za 2023. godinu. 

Molim gosp. Aleksandra Mixicha, pročelnika Upravnog odjelu za komunalne 

djelatnosti da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje, ako treba. Ne treba, u redu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu davatelja 

javne usluge za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 
 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu davatelja javne usluge za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu davatelje javne usluge prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD31.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset prvu točku dnevnog reda - Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 
 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijsko izvješće Gradskog društva Crvenog križa za 2023. 

godinu, u tkestu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i financijsko izvješće prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD32.) 

MIRAN ŠOIĆ -Prelazimo na trideset drugu točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe proračuna Grada Samobora za listopad, studeni i prosinac 2023. 

godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe proračuna Grada Samobora za listopad, studeni i prosinac 2023. 

godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe proračuna Grada Samobora 

za listopad, studeni i prosinac 2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe 

prilaže se ovom zapisniku i čini njegov dio. 

 

 

AD33.) 

MIRAN ŠOIĆ -Prelazimo na trideset treću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Bogumila Tonija. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Bogumila Tonija. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 
 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Bogumila Tonija, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statu prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD34.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Samobor, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statu prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD35.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset petu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Milana Langa. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Milana Langa. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 
 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Milana Langa, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statu prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD36.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset šestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Mihaela Šiloboda. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  
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te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Mihaela Šiloboda. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Mihaela Šiloboda, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statu prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD37.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Rude. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Rude. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 
 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju prethodne suglasnosti na Statut OŠ Rude, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Statu prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je dio. 

 

 

AD38.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset osmu točku dnevnog reda – Prijedlog odluke o 

prodaji nekretnina u vlasništvu Republike Hrvatske. 

Molim gđu Martinu Kovačić, pročelnicu Upravnog odjelu za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije, da u ime predlagatelja obrazloži navedenu točku. 
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MARTINA KOVAČIĆ – Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

prodaji nekretnina u vlasništvu Republike Hrvatske. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

„za“) donijelo 

ODLUKU 

 

o prodaji nekretnina u vlasništvu Republike Hrvatske, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Odluke o prodaji nekretnina u vlasništvu Republike Hrvatske prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je dio. 

 

 

AD39.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset devetu točku dnevnog reda – Ostale informacije. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ – Ništa strašno, ne prozivam nikoga. Mi smo prije dobivali 

Službene vijesti Grada Samobora u pisanom obliku doma na adresu, sada ih više ne dobivamo 

nego moramo tražiti po Internet stranici Grada Samobora. Molila bih samo da nam svaki 

mjesec kada ih izdate pošaljete link na mail tako da znamo da su nove izašle. 

 

 MIRAN ŠOIĆ – Ima li još pitanja? 

 Ako nema više pitanja samo jedna napomena da se sljedeće Vijeće planira 16. 5. 2024., 

to kažemo da si možete planirati, ali to uvijek može biti dan gore dan dolje. U šestom mjesecu 

ćemo imati također Vijeće, na vrijeme ćete biti obaviješteni da si rezervirate vrijeme. 

 

 Na kraju, svima vama u ime mojih pomoćnika i u svoje osobno ime čestitam sretan i 

blagoslovljen Uskrs.   

  

 PETRA ŠKROBOT – Pridružila bih se čestitkama, želim vam svima sretan i 

blagoslovljen Uskrs, lijepo se odmorite, provedite i vidimo se u novim radnim aktivnostima i 

pobjedama. Hvala na cijelom angažmanu do sada. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ako se nitko ne javlja zahvaljujem se na odazivu na današnjoj sjednici 

i vidimo se uskoro. 

 

S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje 29. sjednicu Gradskog vijeća Grada 

Samobora. 

 

Dovršeno u 19.25 sati. 
 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

Nada Gorišek   Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić  


